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Aanwezig

Het college heeft kennis gemaakt met dhr. praktisch filosoof en schrijver.

1. Opening en vaststelling agenda

De agenda is vastgesteld.

2. Vaststelling verslag van de vorige collegevergadering

Het verslag van de vorige collegevergadering dd. 6 oktober is vastgesteld.

3. Mededelingen en ingekomen stukken

a. Geen ingekomen stukken

b. Mededelingen
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• Het ACOI heeft dd. 17 oktober 2022 een eerste brief gestuurd aan 
de minister-president over de rol van het Adviescollege, beoordeling 
inspectierapport en aanbieden van het advies in januari 2023. Deze

Adviescollege
Openbaarheid en 
Informatiehuishouding

• Aangepast vergaderschema 2023 akkoord. De vergaderingen zullen 
worden ingepland.

• Aanbieding van het le advies op 19 januari 2023 op locatie 
Nieuwspoort, naar verwachting van 12.00 - 12.45 uur. Collegeleden 
houden dag vrij in hun agenda.

• Akkoord met vervroeging van collegevergadering op 17 november 
vanaf 15.30 ivm gasten.

Ineke van Gent (voorzitter), Martin Berendse, 
Caroline Koetsen ruijt er, Serv Wiemers, Lydia Bremmer, 

(verslag)



is gestart bij het ACOI als communicatiestrateeg.
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Aanpak bemiddeling geeft een transparante weergave van hoe het 
Adviescollege dit gaat aanpakken. Duidelijk op het document aangeven dat dit 
een groeidocument is. Bij voortschrijdend inzicht en evaluatie kunnen zaken op 
termijn worden aangepast.

Het college wil vasthouden aan de 8 weken doorlooptijd, maar sommigen 
vinden een langere doorlooptijd moeilijk verdedigbaar naar buiten. Gezien ook 
de opstartfase en de afhankelijkheid van verschillende partijen, kunnen zaken 
langer duren. Belangrijk om bemiddelingstrajecten niet te vergelijken met 
eenzijdige bezwaarprocedures van de overheid. Bemiddelingstrajecten zijn 
tweezijdige processen en betrokkenen moeten de tijd krijgen om met elkaar in 
dialoog te komen. Gedragsverandering en wegnemen van wantrouwen en 
weerstand kosten ook tijd. Niet in alle gevallen is dit binnen de streeftermijn 
van 8 weken mogelijk.

College wil (blijven) sturen op de 5 beloftes in bemiddelingstrajecten: 
versnelling, dialoog, dejuridisering, oplossingsgericht, bouwen aan vertrouwen.

• Voorzitter heeft contact opgenomen met Colourful people over de 
invulling van de vacature voor het 5e collegelid. Bij inschakeling CP 
zal proces lopen via officiële inkoopprocedure.

brief is verstuurd aan de minister-president, de minister van 
Binnenlandse Zaken en aan de Eerste en Tweede Kamer. De inhoud 
van de brief is afgestemd met de Inspectie en gepubliceerd op de 
website van het ACOI.

Belangrijk om wel te blijven sturen op de snelheid, en de druk op de ketel te 
houden. We moeten uitleggen waarom we 8 weken hanteren, versnellen waar 
dat kan, en bij langer durende zaken uitleggen waarom dat langer duurt. Bij 
langere termijnen moeten alle partijen daar akkoord mee zijn.

Bemiddeling stukken
College gaat akkoord met de aanpak bemiddeling, met de onderstaande 
aandachtspunten.

Publiciteit en media
Overzicht evenementen en externe optredens is doorgenomen. Collegelid Wiemers 
neemt op dinsdag 25 oktober deel aan een editie van Reuring café over 
informatiehuishouding vanuit zijn rol als directeur Open State Foundation.

• De toespraak van voorzitter Ineke van Gent op 15 november tijdens 
de presentatie van het Jaarboek Parlementaire geschiedenis wordt 
voorbereid door speechwriter. Alle collegeleden hebben aangegeven 
hierbij aanwezig te willen zijn.

Datum
20 oktober 2022



Sluiting
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Is het een idee om een quick scan kan te gebruiken/ontwikkelen, met als doel 
per zaak een realistische inschatting van een bemiddelingstraject te maken?

Het Adviescollege kent naast de taken advisering en bemiddeling ook de taak tot 
voorlichting & opleiding. De secretaris-directeur geeft aan dat bemiddeling en 
advisering prioriteit gekregen heeft in de opbouw van het bureau, vanwege de 
urgentie van eerste advies en bemiddelingszaken. De opbouw van de 
voorlichtingstaak staat wat lager op het lijstje. Secretaris-directeur geeft aan de 
taken gefaseerd op te bouwen en deze naar verwachting in de tweede helft van 
2023 te willen opstarten, afhankelijk van beschikbaarheid van capaciteit en budget. 
Dit zal ook terugkomen in het werkprogramma.

Het college dringt erop aan om snel selectielijsten voor het Adviescollege zelf te 
gaan maken. Het bureau is hiermee al bezig.

Vanuit de lopende bemiddelingstrajecten komt de vraag op om journalistieke 
voorinzage waar mogelijk breder te trekken en te communiceren. Ervaring 
heeft laten zien dat journalistieke voorinzage tot versnelling kan leiden. Meer 
departementen en zouden ervan kunnen leren/ gebruik van kunnen maken. Dit 
zijn belangrijke spin offs van bemiddelingszaken, die een groter 
doorwerkingseffect hebben dan bij de zaak alleen.

Advisering
Het plan van aanpak advisering is vastgesteld door het college.

Rondvraag/ agendapunten voor volgende collegevergadering
Geen.

Opbrengst expertsessies berichtendiensten
Het verslag van de opbrengsten expertsessies berichtendiensten is positief 
ontvangen en was zeer interessant om te lezen. Het college geeft aan dat het 
belangrijk blijft dat journalisten intensief worden betrokken en uitgenodigd voor 
dergelijke expertsessies.

Eigen openbaarheidsbeleid ACOI
Het openbaarheidsbeleid van het Adviescollege zelf is vastgesteld.
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